
 

Załącznik nr……….. 

do protokołu  nr……./2024 r.  

SO……………….2024 

 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za II półrocze 2023 r. 

Komisja Rewizyjna w II półroczu 2023  r. pracowała na 5 posiedzeniach. W dniu 

28.08.2023 r. komisja obradowała w składzie 5 osobowym, w dniu 25.09 2023 r.  w 

składzie 6 osobowym ,  w dniu 23.10. 2023 r. r. w składzie 7 osobowym, 27.11 2023 r. 

w składzie   7 osobowym,  18.12.2023 r. w składzie 7 osobowym. 

Skład Komisji Rewizyjnej przedstawia się następująco. 

Przewodnicząca komisji: Elżbieta Ostrowska 

Członkowie:  

Radny Dzierżak Bogusław 

Radny Hubert Handy 

Radny Kolny Karol 

Radny Tomasz Kostyra 

Radny Bogusław Noras 

Radny Sebastian Zimnal  

Zgodnie z planem pracy i kontroli   na posiedzeniu w  dniu 28.08.2023 r. Komisja 

Rewizyjna  w punkcie „Przedstawienie informacji o bieżącym utrzymaniu budynku przy ul. 

Lędzińskiej 14” nie zrealizowała tematu, natomiast poproszono  o doszczegółowienie  

materiałów do tego punktu na posiedzenie we wrześniu.  W punkcie „Analiza realizacji 

zadania za I półrocze  z wywiezionego popiołu, traw odpady śmieci” Naczelnik Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska odpowiadała na pytania radnych 

odnosząc się do przedstawionego zestawienia  dot. ilości  odpadów za 2023 r. Kierownik 

Referatu  Funduszy Zewnętrznych  omówił materiał dotyczący realizowanych  inwestycji w 

2022r.  w oparciu o dofinansowanie zewnętrzne. 

Na posiedzeniu w dniu 25.09.2023 r.  W punkcie „Przedstawienie informacji o 

bieżącym utrzymaniu budynku przy ul. Lędzińskiej 14” dyskutowano o braku sprzedaży 

karnetów  w miesiącu czerwcu , braku rozliczenia za  ścieki przy jednoczesnym poborze 



wody, utrzymaniu maszynowni na placu wodnym, rozliczeniu energii elektrycznej, braku 

środków na pokrycie faktur, kosztów utrzymania  budynku ORS Centrum pod zarządem 

spółki „Partner” itd. ”Zestawienie wydatków na wynagrodzenia dla placówek oświatowych . 

Porównanie z budżetem na 2023 r.” W miesiącu wrześniu wystąpiły braki w budżecie 

dotyczące wynagrodzeń dla placówek oświatowych. Budżet był nie doszacowany.   „Analiza 

wykonania budżetu za I półrocze roku 2023”. Informację przekazała pani skarbnik Kinga 

Drabik. Dyskutowano min.  o sprzedaży działek zakładanych do sprzedaży, drogi na ulicy 

Spokojnej, sprzedaży domków fińskich itd.  

Na posiedzeniu w  dniu 24.10.2023  . ”Zestawienie wydatków na wynagrodzenia dla 

placówek oświatowych . Porównanie z budżetem na 2023 r.” Radni dyskutowali w tym 

temacie posiłkując się otrzymanymi  tabelkami. W zestawieniu nie była podana  informacja  

porównująca plan wynagrodzeń z uchwalonym budżetem.   

Na posiedzeniu w dniu 21.11.2023 r. w  temacie” Zestawienie wydatków na 

wynagrodzenia dla placówek oświatowych . Porównanie z budżetem na 2023 r.” 

dyskutowano w temacie zwiększenia planu oraz wynagrodzeń  dla placówek oświatowych. 

Skarbnik miasta odpowiadała na pytania radnych. Budżet miasta na 2023r. dla placówek 

oświatowych nie był doszacowany. Brakowało około 4 mln na wynagrodzenia.  

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 12.12.2022 r. analizowała  materiały            

w sprawie utrzymania budynku ORS Centrum. Zestawienie obejmowało okres od września 

2023 r. do listopada 2023 r. Na utrzymanie ORS Centrum brakowało środków już w sierpniu 

2023 r.  Budżet miasta autorstwa burmistrz Krystyny Wróbel był niedoszacowany również w 

tym paragrafie.  

Komisja Rewizyjna na swoich posiedzeniach dokonała  analizy wykonania uchwał 

Rady Miasta  podjętych na sesjach Rady Miasta od numeru 512 do 575.   

Komisja  również analizowała sprawozdania w zakresie podpisanych umówi aneksów     

do umów od numeru 433 do 730.. Głosowanie nad umowami nie było jednogłośne 

Komisja dokonała kontroli zarządzeń  Burmistrza Miasta  od nr 936 do nr 1042. 

Sprawozdanie z zarządzeń  zgodnie    z wnioskiem radnych zawierało również informacje o 

podjętych  zarządzeniach dotyczących zmian w budżecie Miasta Lędziny. Zarządzenia 

dotyczyły dotacji przekazywanych przez Wojewodę i były wyjaśniane przez skarbnika Miasta 

Lędziny.  

W punkcie „Kontrola zadań zleconych przez Radę Miasta  na podstawie 

przegłosowanych wniosków”- dyskutowano min. w temacie krawężnika chodnika na ul. 

Lewandowskiej, naprawy szyby na przystanku autobusowym na ul. Lędzińskiej, 

harmonogramu pikników w okresie wakacji, oświetlenia ulicy Palmowej i Lędzińskiej czy 

wymiany progów zwalniających.  

W temacie „Bieżąca analiza zamówień i zleceń  oraz kontrola  i terminowość 

postepowań  o zamówienia publiczne  na wszystkich zadaniach w ramach uchwalonego 

budżetu” . często  wracano do tematu budowy drogi Spacerowej, chodnika na ulicy 



Mickiewicza, sprzedaży działek, wpływu do budżetu miasta z podatku dochodowego od osób 

fizycznych, opłat za odpady komunalne, montażu paneli fotowoltaicznych, pomp ciepła czy 

terminowych realizacji inwestycji, przetargu na ul. Panoramy, przeniesienia oddziałów 

przedszkolnych z SP nr 3  do nowego przedszkola i inne.   

Wniosek do Burmistrza Pani  Krystyny Wróbel:  Wzmocnić  nadzór nad 

pracownikami Urzędu Miasta w zakresie wykonywania wniosków zgłaszanych przez radnych 

w celu poprawy bezpieczeństwa na drogach gminnych. Do Pani Burmistrz o zaangażowanie 

w sprawy miasta nie bacząc w której części miasta są do wykonania zadania zgłaszane we 

wnioskach, oraz nie patrząc na to, który radny je zgłasza.  

 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Elżbieta Ostrowska  


